

## Styremøte i historielaget på skype, mandag 14. november 2022 kl. 1900

Medvirkende: Anne, Bente, Marit, Nils og Sonja

### Post og referatsaker

- \*Diverse e-poster fra Kuben og sentrale organisasjoner med info er videresendt til styret.
- \*Henvendelse om det er mulig å få malt opp sjømerkene på Fugløya på ny. Nils har henvendt seg til Kystverket 2 ganger på e-post uten respons, nå vil han ringe.

### Økonomi

- \*Ca. 69 000 kr på konto, det skal tilbakebetales en sum til Lucy for ikke solgte årsskrifter.
- \*Fredrik skal hjelpe Marit å få opp Vipps-nettbutikk, der bør årsskriftene settes opp pr nummer samt skoleboka og kontingent.
- \*Marit jobber med en rapport fra VIPPS for å finne ut hvor mange har betalt kontingent vs. kjøp av årsskrift osv.
- \*Marit har mottatt plakat med QR-kode – som skal henges opp i butikken, samt at vi har en når vi selger ved andre anledninger.

### Oppbevaring/lagring

- \*Anne og Sonja har avtalt møte 20. november for å få flyttet alt fra Anne over i skyen.
- \*Øyfolk må nå bli hentet fra Steinar N. og lagt i skapet.
- \*Sonja er i dialog med andre som kan være interesserte, og vi bør sjekke flere som vi vet har materiale liggende jfr. oppgavelisten.

### Årsskriftet

- \*Sonja har sendt påminnelse til Tvedestrandsposten via e-post.
- \*Årsskrift nummer 2, er ferdig skannet (uten strekkode) og levert til trykking. Sonja har lagt ut informasjon på [www.sandoya.no](http://www.sandoya.no) om forhåndsbestillingsmulighet – videre publisert på facebook.
- \*Årsskriftet for 2023 – gjennomgang. Funnet noen flere bilder som kan være fine å dele – oppfordre til å ta kontakt om en har noe liggende. De store artiklene er i utgangspunktet på plass.

### Lydopptak

- \*Ingen har rukket å lytte igjennom de siste opptakene ennå.

### Eventuelt

Det har vært foreslått at vi bør ha et møte der man samles med bilder osv. som man har i huset for å hjelpe hverandre med å sette navn og tidsepoke på bildene. Vi ble enig om at dette bør skje en søndagsformiddag i august, dvs. 13, 20 eller 27. august. Vi må lande på dato slik at vi kan gå ut i januar og oppfordre til at de som har slike bilder osv. starter et arbeid med å finne det frem.

Sandøya Barnehage har spurt om vi ønsker å gi gevinst til Julekafeen, vi gir et sett av årsskriftet.

Et forslag om at vi bør høre om Strannasenteret ønsker å motta et sett av årsskriftene til hvert av avdelingsbibliotekene. Det var det enighet om, Sonja sjekker med en av avdelingslederne.

Neste styremøte blir fysisk på skolen, mandag 23. januar kl. 1930.

Referent: Sonja